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Bijlage(n) 1

Betreft Beantwoorden artikel 40-vragen inzake ventilatiesystemen Dordtse scholen

Geachte heer Van Leeuwen,

Bij brief van 17 augustus 2020, bij ons ingekomen op 17 augustus 2020, heeft u 
op grond van artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad 
namens de fractie PVV vragen gesteld inzake ventilatiesystemen Dordtse scholen.
Wij beantwoorden uw vragen als volgt.

Vraag 1. Kunt u aangeven voor alle basis- en middelbare scholen in Dordrecht of  
zij ventilatiesystemen hebben, in welke staat aanwezige 
ventilatiesystemen zich bevinden en tegen welke problemen scholen 
aanlopen inzake aanwezige ventilatiesystemen? Zo nee, waarom niet? 
Graag een gemotiveerd antwoord met zoveel mogelijk details.

Antwoord Conform de richtlijnen van de overheid dienen alle schoolbesturen voor 
1 oktober 2020 te checken of hun ventilatiesystemen voldoen aan de 
huidige eisen (bouwbesluit, arbobesluit, etc). Voldoen de systemen niet 
aan de huidige eisen, dient de school contact op te nemen met de 
GGD. Door de gemeente Dordrecht zijn alle schoolbesturen hiervan op 
de hoogte gebracht en voorzien van de contactgegevens van de GGD 
Zuid Holland Zuid. De GGD geeft advies over te nemen maatregelen.

Wij staan in nauw contact met de GGD om te monitoren of er scholen 
zijn, die niet voldoen. Tot nu hebben zich nog geen scholen gemeld, 
waarvan het systeem niet voldoet. Wel hebben twee scholen contact 
gezocht met vragen. 

De verantwoordelijkheid voor de ventilatiesystemen ligt primair bij de 
schoolbesturen. De gemeente is verantwoordelijk voor de bekostiging 
van (vervangende) nieuwbouw en uitbreiding van scholen, de 
schoolbesturen zijn verantwoordelijk voor het onderhoud, beheer en 
aanpassingen als gevolg van wet- en regelgeving. Hieronder valt het 
voldoen aan de hier van toepassing zijnde eisen uit het bouwbesluit

Overigens kan ook met natuurlijke ventilatie aan de ventilatie-eisen 
worden voldaan. 

Bijgevoegd is een lijst met een overzicht.

Vraag 2. Op welke manieren kan de gemeente Dordrecht iets doen voor scholen 
die geen ventilatiesystemen hebben of systemen bezitten die nog niet 
op orde zijn? Graag een gemotiveerd antwoord.

Antwoord Door de minister voor basis- en Voortgezet Onderwijs is op 17 augustus 
jl. het Landelijk Coördinatieteam Ventilatie op Scholen ingesteld dat 
voor 1 oktober moet zorgen dat alle scholen hun ventilatiesysteem 
hebben gecontroleerd. 
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Aanvullend hierop hebben de koepelorganisaties PO raad en VO raad, 
samen met kenniscentrum ruimte OK (VNG) een Handreiking 
coronavirus en het gebruik van ventilatie, verwarming en koeling op 
scholen voor funderend onderwijs (PO, SO, VO) opgesteld.

Met bovengenoemde maatregelen worden de schoolbesturen goed 
ondersteund in het realiseren van veilige ventilatie in schoolgebouwen. 
Wij houden regelmatig contact met de GGD Zuid Holland Zuid om te 
bespreken of er knelpunten zijn bij schoolgebouwen. Indien mogelijk 
zullen we schoolbesturen met kennis en advies bijstaan.

Vraag 3. Bent u bereid, al dan niet met andere gemeentebesturen en relevante 
(onderwijs) partners, te lobbyen bij het Rijk om zo snel mogelijk 
middelen beschikbaar te stellen, zodat scholen hun ventilatiesystemen 
op orde kunnen brengen? Zo nee, waarom niet?

Antwoord Het Rijk vraagt van scholen en gemeenten extra inzet en maatregelen 
ten behoeve van het verbeteren van de ventilatie in schoolgebouwen. 
Ook spreekt het Rijk de ambitie uit om alle schoolgebouwen in 2050 
energieneutraal, aardgasvrij en kwalitatief op orde te hebben. Voor 
beide onderdelen worden echter geen financiële middelen beschikbaar 
gesteld.

Al lange tijd wordt er door VNG en de koepelorganisaties voor VO en PO 
bij het rijk aangedrongen op het verhogen van de budgetten voor 
onderwijshuisvesting, zowel in het gemeentefonds (nieuwbouw) als in 
de financiering van de scholen (beheer en onderhoud). Eind 2016 is er 
zelfs door VNG en PO/VO raad een gezamenlijk huisvestingsvoorstel 
aan het ministerie voorgelegd. Dit heeft nog niet het gewenste effect 
gehad.

Op 25 juli jl. is tijdens de ALV van de VNG een motie ingediend om af te 
dwingen bij kabinet en parlement om aanvullende financiële 
maatregelen passend bij de kostenontwikkelingen en de extra eisen die 
wettelijk zijn gesteld aan gebouwen en verduurzaming van de 
onderwijshuisvesting zodat gemeenten op een verantwoorde manier 
hier uitvoering aan kunnen geven. 

Het college ondersteunt deze acties, omdat zij ziet dat de financiën 
zowel bij gemeentes als bij de (onderwijs) partners in toenemende 
mate problematisch zijn.

Wij vertrouwen er op u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders

J. Scholten A.W. Kolff
secretaris burgemeester
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